



香港管弦樂團 Hong Kong Philharmonic Orchestra



Calling for STAR WARS FANS! 召集星戰迷!

RETURN OF THE JEDI 《星球大戰:武士復仇》音樂會

CONCERT



FILM LIVE WITH ORCHESTRA 足本電影播放並配以現場管弦樂演奏 (英語對白,中文字幕)

MUSIC BY JOHN WILLIAMS CONDUCTOR BENJAMIN NORTHEY

作曲 約翰・威廉斯

4 & 5 JAN 2020, SAT 8PM & SUN 3PM

香港文化中心音樂廳 Hong Kong Cultural Centre Concert Hall \$780/\$580/\$480/\$380

折扣優惠請瀏覽港樂網站|For discount schemes, please visit hkphil.org

門票現於城市售票網公開發售

Tickets are now available at URBTIX www.urbtix.hk



© 2019 & TM LUCASFILM LTD. ALL RIGHTS RESERVED © DISNEY

武士復仇音樂會

上個樂季港樂為星戰迷帶來荷里活最長壽及成功的電影之一—《星球大戰》電影正傳三部曲中的第一及第二部,反應非常熱烈!今個樂季澳洲指揮家羅菲將再度帶領樂迷穿越星際大道和狹路,沿途一邊欣賞三部曲的終章《星球大戰:武士復仇》,一邊細聽港樂現場演奏約翰·威廉斯的經典電影配樂,必定是一場令人難忘的壯麗體驗。



羅菲 指揮
Benjamin Northey
CONDUCTOR

Star Wars:

RETURN OF THE JEDI

Due to the overwhelming response to the two Star Wars programmes, A New Hope and The Empire Strikes Back, last season, Australian conductor Benjamin Northey makes a welcome return to steer the audience through the intergalactic highways and byways of one of Hollywood's most enduring and successful franchises. Alongside a screening of the third of the original trilogy—Return of the Jedi, experience John Williams' classic movie score in glorious "live" sound—a forceful experience you'll never forget!







© 2019 & TM LUCASFILM LTD. ALL RIGHTS RESERVED © DISNEY.

你會喜歡的港樂音樂會 More HK Phil Concerts You Might Like

BBC天與地II音樂會

BBC Planet Earth II in Concert

3 & 4 APR 2020

星期五、六晚上八時 FRI & SAT 8pm

BBC《天與地II》(香港首演) 影片播放並配以現場管弦樂演奏。

BBC Planet Earth II (HK Premiere)

Film screening with live orchestra performance.



《佚羅紀公園》

足本電影播放(英語對白,中文字幕)並配以現場 管弦樂演奏。電影屬家長指引級別。

Jurassic Park in Concert

Jurassic Park

Complete film screening (English with Chinese subtitles) with live orchestra performance. Parental guidance is suggested for this film.

達戴 指揮 Marc Taddei CONDUCTOR

侏羅紀公園音樂會

10 & 11 APR 2020

星期五、六晚上八時 FRI & SAT 8pm

\$580/\$480/\$380/\$280

門票現於城市售票網公開發售 Tickets are now available at URBTIX

\$480/\$380/\$280/\$220

7-00/ 7500/ 7200/ 7220

門票現於城市售票網公開發售 Tickets are now available at URBTIX

> 香港文化中心音樂廳 Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

門票現於城市售票網公開發售 Tickets at URBTIX www.urbtix.hk

全日制學生、60歲或以上長者、殘疾人士及看護人及綜援受惠人士:半價(額滿即止;此折扣不可與其他優惠同時使用)|青少年聽眾計劃:會員45折;同行成人9折(只限兩張)|港樂會:會員85折|團體優惠(只限正價門票):10-19張9折、20張或以上85折|其他折扣優惠及視線受阻座位資訊請參閱港樂網站|主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利|遲到人士可能不獲進場|招待六歲及以上人士|音樂會長約2小時30分鐘包括中場休息

Full-time students, citizens aged 60 or above, people with disabilities and minders and CSSA recipients: 50% off (with quota, this discount cannot be used in conjunction with any other offers) | Young Audience Scheme members: 55% off; accompanying adults: 10% off (max. 2 tickets) | Club Bravo members: 15% off | Group Booking (standard tickets only): 10% off 10-19 tickets, 15% off 20+ tickets | Please refer to hkphil.org for other discount schemes and list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for aged 6 and above | Concerts run for approx. 2 hours and 30 minutes with an interval







信用卡電話購票
Credit Card Telephone Booking
票務查詢
Ticketing Enquiries

7761 6661
節目查詢
Programme Enquiries

2721 2332